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Abstract (en)
[origin: TW202000343A] The invention relates to a slide closure for a metallurgical vessel, with two compensation units I and II for equalising
overloads, which may result from the thermal extension and spreading of the fire-proof closure plate thicknesses conditional on manufacturing,
and/or from the upper inner shell, wherein the inner shell can also be reduced during operation. The compensation unit I consists of a spring
arrangement (23) with fastening screws (15a, 15b) which can be moved away between the housing (4) and a cover (11) of the housing. The
compensation unit II consists, for its part, of a spring arrangement (30) with an insertion frame (25) pressing against the lower closure plate (6),
which insertion frame is fixed to the bottom of the housing (4) with fastening screws (26).

Abstract (de)
Die Erfindung betrifft einen Schiebeverschluss für ein metallurgisches Gefäss, mit zwei Kompensationseinheiten I und II zum Ausgleichen von
Überlastungen, die sich aus der thermischen Ausdehnung und aus herstellungsbedingten Streuungen der feuerfesten Verschlussplattendicken
und/oder der oberen Innenhülse ergeben können, wobei sich die Innenhülse im Betrieb auch absenken kann. Die Kompensationseinheit I besteht
aus einer Federanordnung (23) mit wegschwenkbaren Befestigungsschrauben (15a, 15b) zwischen dem Gehäuse (4) und einem Deckel (11)
des Gehäuses. Die Kompensationseinheit II besteht ihrerseits aus einer Federanordnung (30) mit einem gegen die untere Verschlussplatte (6)
andrückenden Einsatzrahmen (25), die mit Befestigungsschrauben (26) auf der Unterseite des Gehäuses (4) befestigt ist.
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